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Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sekretāre Viktorija Visocka. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Aigars Vītols,  Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektore Jolanta Jansone,  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa,  

Attīstības un būvniecības pāvaldes vadītāja Kristīne Danovska,  

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Uzņēmējdarbības komunikācijas projektu 

vadītāja Signija Šulce; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes Galvenā speciāliste izglītības jautājumos Ilva Šembele, 

Projektu vadītāja starptautiskās sadarbības jautājumos Inga Biļko, Izglītības procesu atbalsta 

vadītāja Vera Kļaviņa, Kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris;   

Īpašumu pārvaldes Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola;  

Baložu pilsētas kultūras centra Kultūras darba vadītāja Ilze Reinholce.. 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis. 

SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Aivars Graikstis. 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes loceklis Andis Damlics. 

SIA "BŪKS" valdes loceklis Edgars Mencis. 

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis.   

 

Darba kārtība 

1. PIEBALSOJAMAIS - Par AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvi Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā;  

2. INFORMATĪVS - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 2024. gada 2. ceturkšņa budžeta 

izpilde;  

3. INFORMATĪVS- SIA "Baložu komunālā saimniecība" 2024. gada 2. ceturkšņa budžeta 

izpilde;  

4. INFORMATĪVS- SIA "BŪKS" 2024. gada 2. ceturkšņa budžeta izpilde;  

5. Informatīvs - SIA "Ķekavas nami" atskaite par budžeta izpildi;  

6. Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā;  

7. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas „(ie)dvesma“;  

8. Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju attīstība";  
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9. Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

„Remido”;  

10. Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Pļavniekkalna sākumskola”;  

11. Par 2024.gada 20.februāra Nekustamā īpašuma nomas līguma Nr.14-9/24/10 izbeigšanu;  

12. KOMITEJAS ATZINUMS - Par balsojuma atsaukšanu Smilšu ielas 4, Baložos īpašnieku 

kopsapulcē;  

13. Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru ( Baldones kultūras centra , Baložu 

pilsētas kultūras centra un Ķekavas pagasta kultūras centra)  maksas pakalpojumu  cenrādī.;  

14. Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem;  

15. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības darba reglamentā;  

16. Par grozījumu Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta Lēmumā Nr.33 “Par Ķekavas 

novada domes izveidoto komisiju locekļu darba samaksu”;  

17. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.17/2024 “Mājas (istabas) 

dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā” precizēšanu;  

18. PIEBALSOJAMAIS - Par grozījumu Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodeksā.  

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Viktorija Baire.   

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā : Par AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvi Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. Un izskatīt kā pirmo., 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par grozījumu Ķekavas novada pašvaldības ētikas 

kodeksā". 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un Baire aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 



 
 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2024.gada 15.augusta sēdes darba kārtību.  

 

 

1. Par AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvi Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:05:50) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – viņa stāsta par AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas 

pārbūvi Katlakalnā, tomēr nepieciešami papildus līdzekļi tiem, kas jau ieplānoti budžetā, jo 

gaisvadu līnijas pārbūve skars jau līdz šim paveikto izbūvi, kas būs jāpārtaisa.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Aigars Vītols, Kristīne Danovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvi Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1 

 

 

 

 

2. SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 2024. gada 2. ceturkšņa budžeta izpilde 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:12:00) 

SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Aivars Graikstis  sniedz atskaiti par 

2.ceturkšņa budžeta izpildi. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Aivars Graikstis, Juris Jerums, Andris 

Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Pieņemts zināšanai, 



Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

3. SIA "Baložu komunālā saimniecība" 2024. gada 2. ceturkšņa budžeta izpilde 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:22:30) 

SIA "Baložu komunālā saimniecība"  valdes loceklis Andis Damlics sniedz budžeta atskaiti par 

otro ceturksni. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Andis Damlics, Andis Ceļmalnieks, Karina 

Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Apkopot un sniegt informāciju Finanšu komitejai par BKS veikto hokeja laukuma 

būvniecību, piebraucamā ceļa asfaltēšanu un tvertnes līgumu. Uz nākamo Finanšu 

komiteju., 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Pieņemts zināšanai kopējais ziņojums, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

4. SIA "BŪKS" 2024. gada 2. ceturkšņa budžeta izpilde 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:34:28) 

 

SIA "BŪKS" valdes loceklis Edgars Mencis sniedz 2. ceturkšņa budžeta izpildes pārskatu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Edgars Mencis. 



Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

5. - SIA "Ķekavas nami" atskaite par budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:10) 

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Raivo Lācis sniedz atskaiti par budžeta izpildi. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Raivo Lācis, Andis Ceļmalnieks, Juris 

Jerums. 

Juris Jerums izsaka mutisku deputāta pieprasījumu -Sniegt informāciju par SIA"Ķekavas nami" 

un SIA "Baložu komunālā saimniecība" Horizon kā grāmatvedības pakalpojuma sniedzēja 

programmatūras izvēles veidu, tā iepirkumu, uz cik ilgu laiku ir līgums.  

Attiecībā uz Bill.me sadaļu, vai tas nācis komplektā, vai kā papildus funkcija, kādas ir ar to 

saistītās izmaksas, kā arī kādi ir nosacījumi kā Bill.me komunicē ar iedzīvotājiem- pakalpojumu 

saņēmējiem . 

Debatē Andris Ceļmalnieks. 

Viktorija Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko -  

Vienreiz pa visām reizēm, ĪPAŠUMU PĀRVALDES vadībai un atbildīgiem speciālistiem 

nodrošināt vienotu finanšu pārskatu formu ieviešanu, kapitālsabiedrību atskaitēm 

Finanšu komitejās. Termiņš - 2024. gada 1.oktobris. Pirmais staprziņojums par izpildes 

gaitu - š.g. septembra pirmajā finanšu komitejā., 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu - 

Andris Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo jautājums par līdzīgiem, ideālajā gadījumā 

vienādiem pārskatiem, cik atceras, ir bijis ļoti ilgu laiku, un viens no argumentiem, kāpēc šie 

pārskati ir līdzīgi, vai vienādi, tiek minētas šīs grāmatvedības programmas, kuras tiek 



izmantotas. Tātad no sākuma būtu nepieciešams noskaidrot, vai reāli šos pārskatus var 

vienādot, neradot vēl papildus administratīvo slogu. 

 

 

 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
 

 

 

 

6. Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:58:24) 

Par jautājumu ziņo Ilva Šembele – projekts paredzēts bērnu, kas nemacās un nestrādā 

integrēšanu mācību procesā vai darba procesā. Mērķa grupa ir jaunieši no 15 līdz 29 gadiem, 

kuri nemācās, nestrādā vai neapgūst arodu. Tālāk viņa stāsta par paredzētajiem atbalsta 

pasākumiem, par finansējumu un paredzamajiem rezultātiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

  
Par lēmuma projektu – 

“Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā” 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2 

 

 

 

 

7. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas „(ie)dvesma“ 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:03:29) 

Par jautājumu ziņo Signija Šulce - grantu programma „(ie)dvesma“ atbalstīs sociālo 

uzņēmumu ienākšanai un jau esošo uzņēmumu attīstību novadā, Projekta ietvaros sadarbosies 

mūsu pašvaldība ar Mārupes, Olaines, Siguldas, Ropažu, Jelgavas novadu pašvaldībām, 



Jūrmalas valstspilsētas pašvaldība un AS “SEB banka”. Kopējais grantu programmas 

finansējums 2024.gadā paredzēts līdz 12 tūkstošus euro. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Signija Šulce, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas „(ie)dvesma“”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3 

 

 

 

 

 

8. Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju 

attīstība" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:09:30) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko - saņemta uzaicinājuma vēstule piedalīties projektu konkursā 

par digitālo prasmu attīstību tieši pieaugušo izglītībā. Projekta mērķis ir attīstīt pamatprasmes, 

kas vairāk atbilst tādām kā pašapkalpošanās prasmēm. Ķekavas novada pašvaldībai 

pieejamais finansējums ir ap 40 tūkstošiem. Projekts paredz 100% segumu, izņemot pievienotās 

vērtības nodokli, kas būs jāsedz pašvaldībai pašai, un tie varētu būt ap astošiem tūkstošiem 

euro, kas jāfinansē no pašvaldības budžeta. Projekta ietvaros plānots apmācīt 622 novada 

iedzīvotājus. Vispirms jāatrod mentori, kuri iziet apmācības un tad līdz 2026.gada martam ir 

projekta īstenošana. Projekts paredz gan klātienes gan attālinātās mācības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju attīstība"” 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4 

 

 



 

 

 

 

 

9. Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar sabiedrību ar ierobežotu 

atbildību „Remido” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:13:01) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa - ir sagatavots lēmuma projekts par deleģēšanas līguma 

termiņa pagarināšanu, līguma pārjaunošanu, ar SIA „Remido” līdz 2026.gada 31.augustam. 

Šobdrīd līgums ir spēkā līdz šī gada 31.augustam. SIA “Remido” nodrošina apmācību 43 

novadā deklarētiem bērniem. Līgums noslēgts 2016.gadā un līdz šim brīdim SIA “Remido” 

sadarbība ir novērtēta kā laba un tādēļ, izvērtējot pāraldes uzdevumu izpildes kvlatitāti, ir 

sagatavots lēmuma projekts par termiņa pagarināšanu vēl uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

„Remido””, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5 

 

 

 

10. Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības 

iestādei “Pļavniekkalna sākumskola” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:15:24) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - būvniecības valsts kontroles birojs šī gada jūlijā pieņēma 

ekspluatācijā Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves projektu. Atbilstoši pašvaldības 

pārvaldīšanas noteikumiem, īpašums Pļavniekkalna iela 20 ir nododams Pļavniekkalna 

sākumskolai. Par to ir sagatavots lēmumprojekts. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izskakās Valts Variks, Daiga Ozola, Edgars Melnieks, Jolanta 

Jansone . 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu- 

 “Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības 

iestādei “Pļavniekkalna sākumskola””, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  



Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6 

11. Par 2024.gada 20.februāra Nekustamā īpašuma nomas līguma Nr.14-9/24/10 

izbeigšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:22:00) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - saņemts iesniegums no nomnieka ar lūgumu lauzt nomas 

līgumu ar šī gada 21.augustu, nepiemērojot noteikumu, ka nomnieks var vienpusēji atkāpties 

no līguma iepriekš brīdinot iznomātāju rakstveidā divus mēnešus iepriekš, kā arī saglabāt 

tiesības atbrīvot telpas divdesmit darba dienu laikā no līguma laušanas datuma. Atbilstoši 

Pašvaldības likumam šī ir domes kompetence, tāpēc nepieciešams domes lēmums. Papildus, 

sagatavojot lēmumprojektu, pārbaudītas nenokārtotās saistības, un konstatēts, ka uz 8. augustu 

vēl nebija apmaksāts rēķins, kura termiņš ir 31.augusts. Ir sagatavots lēmumprojekts par 

līguma laušanu bez konkrēta datuma. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne, Daiga Ozola, Valts Variks, 

Edgars Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Lēmumprojekta lemjošās daļas 1. punktā norādāmais datums ir 2024.gada 31.augusts, 

2.punktā : 2024.gada 29.augusts., 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Papildināt Vienošanās tekstu par Pieņemšanas - nodošanas akta parakstīšanas 

termiņiem, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Vienošanās ir lēmumprojekta sastāvdaļa, ko nepieciešams norādīt lēmumprojekta 

tekstā, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

Priekšlikumi atbalstīti, tiek labots lēmuma projekts un Baire aicina balsot par koriģēto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par 2024.gada 20.februāra Nekustamā īpašuma nomas līguma Nr.14-9/24/10 

izbeigšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.7  

 

 

 

 

 

12. Par balsojuma atsaukšanu Smilšu ielas 4, Baložos īpašnieku kopsapulcē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:49:00) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne - pašvaldībā ir saņemts iesniegums no daudzdzīvokļu mājas 

Smilšu ielas 4, Baložos, dzīvokļu īpašnieces, kurā viņa norādījusi, ka maina viedokli attiecībā 

uz balsojumu par dzīvojamās mājas nodošanu citam apsaimniekotājam, līdz ar ko atsauc savu 

balsojumu rīkotajā aptaujā, kas notika šā gada 23.janvārī. Izskatot šo jautājumu no tiesiskā 

viedokļa ir izstrādāts atbildes projekts, kas pievienots arī materiāliem, kur pašvaldība norāda, 

ka šis balsojums nav atsaucams, jo tas ir radījis biedrībai tiesisku paļāvību uz to ka ir nodotas 

šīs tiesības un pienākumi. Tiesu prakse rāda ka šo balsojumu atsaukt nav iespējams. Kā iespēju, 

ja šie iesniedzēji nav mierā ar šo kārtību, sasauc mājas īpašnieku kopsapulci, kurā balso par 

pārvaldīšanas uzdevuma nodošanu citam pārvaldniekam. Ja saņem nepieciešamo balsu skaitu, 

tad īpašuma pārvaldīšanu var nodot citam pārvaldniekam.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atbalstīt sagatavoto atbildes vēstules projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:10 līdz plkst.16:20. 
 

 

 

 

 



 

13. Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru ( Baldones kultūras centra , 

Baložu pilsētas kultūras centra un Ķekavas pagasta kultūras centra)  maksas 

pakalpojumu  cenrādī. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:53:55) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris – sniedz skaidrojumu par grozījumiem Ķekavas novada 

kultūras centru maksas pakalpojumu cenrādī. 2023.gada septembrī cenrāžus apstiprināja, bet 

tos lietojot secināts, ka nepieciešamas korekcijas. 

Ziņojumu papildina Ilze Reinholce stāstot par veicamajām izmaiņām. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  Andris Ceļmalnieks, Jānis Zvaigzne, Dace Cīrule, Ilze 

Reinholce, Lolita Pranta, Valts Variks, Ēriks Laime-Babris. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Lēmumprojekta lemjošās daļas 2.punkta tekstā: 3. "Telpu noma dažādu veidu pulciņu 

nodarbībām (mēneša abonoments, 1 stunda katrā nedēļā). " Un trešajā ailē norādīt: 1 

mēnesis, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Lēmuma projektu koriģē atbilstoši priekšlikumam un Baire aicina par to balsot. 

 
 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru ( Baldones kultūras centra , Baložu 

pilsētas kultūras centra un Ķekavas pagasta kultūras centra)  maksas pakalpojumu  

cenrādī.”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8 

 

 

Juris Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par, viņš lūdz kolēģiem, pirms šis 

jautājums nokļūst domes sēdes darba kārtībā, savstarpēji pārliecināties, ka visiem viss ir 

skaidrs un tas netraucēs darbu. Viņaprāt, šī situācija un tas cik daudz laika tam veltīts ir lieliska 

ilustrācija tam, ka esam pārcentralizējušies un pārbirokratizējušies, jo šis izskatās pēc 

atkārtotām darbībām. 

 

 



14. Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:34:45) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – nepieciešami papildus līdzekļi informatīvā izdevuma 

izplatīšanai, tāpēs sagatavots lēmuma projekts par papildus finansējuma piešķiršanu no 

2024.gada budžeta līdzekļiem - neparedzētiem gadījumiem. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Viktorija Baire, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem” 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9 

 

 

 

 

 

15. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības darba reglamentā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:37:21) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs - darba gaitā secināts, ka nepieciešami grozījumi Ķekavas 

novada pašvaldības darba reglamentā. Priekšlikums ir veikt grozījumus un paredzet, ka pirms 

kārtējām komitejas sēdēm materiāli ir piejami deputātiem ne vēlāk kā vienu darba dienu pirms 

sēdes, lai jautājumus var izskatīt operatīvāk un jautājumi nebūtu jāpiebalso. Priekšlikums veikt 

tehnisku grozījumu mainot ministrijas nosaukumu no Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijas uz Viedās administrācijas un reģionālās attīstības ministriju. Priekšlikums 

ārkārtas komiteju sēžu izsludināšanu veikt 3 stundas pirms ārkārtas sēdes sākuma. Piedāvājam 

reglamantā precizēt devīto punktu attiecībā uz līgumu slēgšanu – turpmāk privāto tiesību 

līgumus varēs parakstīt tikai izpilddirektors. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Māris Zelčs, Jānis Zvaigzne, Valts 

Variks, Juris Jerums, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs Baire aicina balsot par 

priekšlikumu,. 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Izslēgt 58.1. (prim) un papildināt 58.punktu beigās ar  papildinājumu par to, ka 

ārkārtas sēdes gadījumā 3 stundas pirms sēdes. 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



Labo lēmuma projektu atbilstoši priekšlikumam un Baire aicina balsot par koriģēto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības darba reglamentā”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10 

 

 

 

 

16. Par grozījumu Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta Lēmumā Nr.33 

“Par Ķekavas novada domes izveidoto komisiju locekļu darba samaksu” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:01:50) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – ņemot vērā, ka domes priekšsēdētājs nevar pārliecināties 

par katras komisijas locekļu faktiski nostrādāto laiku attiecīgajā komisijā, bet komisiju 

priekšsēdētāji veic komisijas locekļu darba organizāciju, tad pienākums apliecināt komisijas 

locekļu faktiski nostrādāto darba laiku nosakāms komisiju priekšsēdētājiem, par ko arī 

sagatavoti grozījumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumu Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta Lēmumā Nr.33 “Par 

Ķekavas novada domes izveidoto komisiju locekļu darba samaksu””, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11 

 

 

 

 

17. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.17/2024 “Mājas 

(istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā” precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:03:50) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – šī gada 27.jūnijā Ķekavas novada dome pieņēma  saistošos 

noteikumus par mājdzīvnieku turēšanas noteikumiem Ķekavas novadā. Saistošos noteikumus 



nosūja Viedās administrācijas un reģionālās attīstības ministrijai. Atbildē norādīts uz 

veicamajiem labojumiem, kas arī ņemti vērā un sagatavoti saistošo noteikumu precizējumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.17/2024 “Mājas (istabas) 

dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā” precizēšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12 

 

 

 

 

 

18. Par grozījumu Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodeksā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:07:19) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – sagatavoti grozījumi ētikas kodeksā, kurā grozītu vienu 

punktu, kas paredzētu domes sēdē paziņot par domes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieku 

vai domes deputātu rīcībā konstatētu ētikas normu pārkāpumu un attiecīgo komisijas lēmumu. 

Domes priekšsēdētājam šādu jautājumu ir pienākums iekļaut nākamās kārtējās domes sēdes 

darba kārtībā.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Viktorija Baire, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumu Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodeksā”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.13  

 

 

 

Andris Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo līdz galam 

nav noformulējis savu viedokli. Viņam par šo ir ļoti nopietni jāpārdomā, un tam ir vajadzīgs 

laiks. Šobrīd ētikas kodeksā ir rakstīts, ka komisijas lēmums ir ar ietekuma raksturu, bet 



ieteikuma raksturs un paziņojums, viņaprāt, atšķirās. Šobrīs ar Ētikas komisijas lēmumiem var 

iepazīties visi deputāti, arī izpilddirektors un tos ievieto mājaslapā. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.17:40 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Viktorija Visocka 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


